

Verslag Algemene Ledenvergadering d.d. 30 maart 2017

Aanwezig:

Bestuur: Jenske van der Linden (penningmeester), Gérard Smits (secretaris en gesprekleider) en Paul van Mansum (alg. adjunct en verslag);

Jan Rip, WG Samenwonen; Marga van Zuidam, WG Samenzijn

Leden: totaal 45 personen (zie presentielijst)

1. Welkom & Kennismaking

Gérard heet iedereen van harte welkom op deze eerste algemene ledenvergadering. De bestuursleden stellen zich kort voor. Een voorzitter wordt nog node gemist – het bestuur staat open voor suggesties.

2. Aanleiding oprichting & Stand van zaken BV Vogelbuurt

De BV is voortgekomen uit de straatfeesten op initiatief van Tineke Marvee en Esmee Poldervaart. Om o.a. de fondswerving te vereenvoudigen werd de belangstelling voor een bewonersvereniging in de buurt gepeild. Uit de enquête bleek vervolgens voldoende belangstelling. Nu, een jaar later, maken we een start! De buurt bestaat al sedert 1956 en wordt ervaren als een fijne plek om te wonen.

In het kader van de participatiesamenleving dienen we meer om te zien naar elkaar; de BV kan daarvoor een instrument zijn, maar de bewoners zelf 'maken' de vereniging! We zijn een goede wijk en willen er een prima wijk van maken.

Er zijn inmiddels statuten, een bankrekening, de vereniging is ingeschreven bij de KvK (binnenkort te lezen op een nog te bouwen website) en ook een startsubsidie van de gemeente is overgemaakt.

Op de presentielijst kunnen de aanwezigen aangeven of zij een papieren versie van de statuten toegezonden wensen.

3. Opzet van de vereniging

Van begin af aan is gedacht de vereniging straatsgewijs op te zetten. Idee was vervolgens om per (deel van een) straat een contactpersoon te vinden als schakel tussen bestuur en burens. Deze *contactpersonen* zijn de 'ogen en oren' van de vereniging. Ze houden mutaties in de gaten en verwelkomen nieuwe burens met een bloemetje. Daarnaast bezorgen ze zo nodig 'post' van de vereniging wanneer de buur geen digitale contact heeft of wenst. Burens kunnen via de contactpersonen de vereniging met vragen en suggesties benaderen. De werving van contactpersonen is nog afgerond. *De secretaris* voegt bij dit verslag een overzicht van de reeds geworven contactpersonen en de witte vlekken in de buurt.

Daarnaast gaan we voorlopig uit van een drietal werkgroepen:

WG Samenwonen (o.a. veiligheid, verkeer, duurzaamheid) met als trekker Jan Rip,

WG Samenzijn (o.a. aandacht, zorg, automaatje, AED?, huisbezoek) met als trekker Marga van Zuidam en de

WG Samenleven (o.a. straatevenementen, kunst, cultuur en educatie).

Voor alle drie de werkgroepen worden nog leden / meedenkers gezocht!

Terecht merkt mw. Rosman op dat 'welkom nieuwe burens' geen taak is voor de WG Samenleven maar van de contactpersonen.

4. De rol van contactpersonen

Desgevraagd geeft Jenske van der Linden haar ervaringen weer: je leert je burens kennen en krijgt doorgaans leuke respons op je bezoek. Marga vult aan: bij het uitdelen van de aanmeldingsformulieren kunnen burens ook gelijk een 'hulpvraag' stellen, voor zover ze daar als gewone buur nog niet toe gekomen waren (m.a.w. je bent complementair aan het reguliere burenscontact).

Gérard Smits stelt er naar te streven dat elke contactpersoon ca. 10 adressen onder haar/zijn hoede krijgt. Het streven van het bestuur is regelmatig met de contactpersonen te overleggen (bijv. driemaal per jaar).

Er is in principe veel mogelijk: de gemeente stelt bijv. straatbudgetten beschikbaar, via Nextdoor zijn korte lijnen mogelijk (ook om bijv. gereedschap te lenen) en we hebben een achterban om ons te mengen in de toekomstplannen van vliegveld RTHA (Rotterdam The Hague Airport).
Aanmelden van nieuwe contactpersonen dus warm aanbevolen!

5. Communicatie binnen de vereniging

Veel nieuwe leden zitten al op Nextdoor, het digitale buurtnetwerk. Helaas heeft de secretaris ook al een paar afmeldingen gekregen van burens die vonden dat er teveel info gedeeld werd. Via Nextdoor kan men zelf de input enigszins reguleren.

Henk Spaan vraagt zich af hoe Nextdoor zich verhoudt tot de door de politie geadviseerde buurt-apps waarbij de wijkagent zelf meeleeft. Desgevraagd vertelt Gérard dat zowel de wijkagent als bijv. het WOT (Wijkondersteuningsteam) ook in onze Nextdoor kan meekijken.

Als voorbeelden worden genoemd 'hinderlijk parkeren rond de school' en 'te hard rijden op de Zwaluwlaan'. Beide punten hebben inmiddels de aandacht van de wijkagent.

Duidelijk is dat Nextdoor een bredere functie heeft dan een op veiligheid gerichte Whats-app groep. Gérard zal dit aankaarten bij de wijkagent temeer daar gemeente bij een whats app groep gericht op veiligheid, de bebording faciliteert (bekendmaken van buurtpreventie).

Nadrukkelijk wordt er op gewezen geen vakanties e.d. op de sociale media te vermelden!

M.b.t. de Nieuwbrief 'Vogelvoer': deze is dit maal huis-aan-huis verspreid in de hele buurt (260 woningen). Ter info Kethel Oost - waarmee we waar mogelijk samenwerken - heeft 240 woningen. Een volgende editie van Vogelvoer zal vanwege de kosten in zwart/wit worden uitgevoerd.

Dit jaar zal steeds de hele buurt Vogelvoer ontvangen, Daarna alleen de betalende leden (dit moment hebben ca. 45 van de 120 reflectanten/aspirant-leden al betaald).

Binnen een jaar hoopt het bestuur een website te hebben gerealiseerd.

6. Voorlopig activiteitenplan (zie achterzijde uitnodiging/agendavoorstel

Bij het concept-activiteitenplan hebben de contactpersonen in een eerste vergadering hun prioriteiten aangegeven.

Jan Rip vraagt de aanwezigen om een reactie. Lydia: onderwerpen zijn helder, maar wat gaat het bestuur/ een werkgroep daar nu mee doen? Jan antwoordt: eerst de werkgroepen verder bemensen, dan inventariseren wat prioriteit heeft en haalbaar lijkt en dan een begin van de uitvoering van de plannen maken. Doel wordt een circulair proces van bespreken-actie-rapporteren.

Paul van Mansum vult aan dat sommige acties ook kunnen worden opgeschaald naar het Wijkoverleg Noord, waar we inmiddels aan deelnemen.

Jan Eise Pettinga vraagt het bestuur de gelegenheid te bieden je ook digitaal aan te melden. Dat is nu al mogelijk via de secretaris gaasmits@caiway.net.

Jeannet van Dorp vraagt wat er al gebeurt rond het thema luchthaven RTHA.

Paul van Mansum vertelt kort een stand van zaken. We zijn inmiddels betrokken bij de SOBO-klankbordgroep RTHA onder voorzitterschap van John Witjes uit Kethel-Oost. Er is een advies uitgebracht door dhr. Joost Schrijnen na een onderzoek naar draagvlak van uitbreiding van activiteiten op de luchthaven binnen de relevante randgemeenten. Dat draagvlak is er niet. Schrijnen adviseert de helikopter-activiteiten op RTHA te verplaatsen en de vrijkomende 'geluidsruimte' alleen ten gunste te laten komen van zakenvluchten – immers de formele bestaansgrond van RTHA. Dat leidt echter voor onze buurt wel tot een hogere geluidsbelasting. Winst valt nog te boeken wanneer bepaalde (lijn/vakantie)maatschappijen een zorgvuldiger aanvliegroute en –manier aanwennen (goed voorbeeld: de Engelse maatschappijen die ook op London-City vliegen).

Voor meer info: voorlopig Paul van Mansum, die voor deze activiteit een (mede) klankbordgroep-lid zoekt.

Wg Samenzijn: Gérard refereert aan de overweging een AED in de buurt te plaatsen. Deze zijn reeds geplaatst in de buurt Kethel-Oost (buiten) en bij de huisartsengroep Kerklaan, de Lidl en Sima Sport (alle binnen).

Vooralsnog een te hoge investering voor ons om er een buiten in de buurt een op te hangen.

WG Samenleven: Tineke Marreevee vertelt over de voorbereiding van het 5^e buurtfeest op 2 september (het streven is elke eerste zaterdag in september). Tot nu toe heeft men zich ieder jaar op een weer bredere doelgroep gericht. Binnen de *WG straatfeest* is nagedacht over een meer centrale plek in de wijk. Gedacht wordt aan de Vinkenlaan, waarbij met mooi weer meer richting singel wordt uitgepakt en bij slechter weer meer richting Koekoekslaan. Ondanks voordelen (toiletten, kindveiligheid e.d.) is de locatie Windas (schoolplein) afgewezen vanwege de excentrische ligging en het afgesloten karakter).

7. Rondvraag

Desgevraagd wordt toegezegd een lijst met coördinatoren (incl. hun werkgebied), zodat vacante (delen van) straten zichtbaar worden. N.a.v. een vraag van Lydia Verwaal noemt Gérard de contactpersonen de basis voor de vereniging.

Michiel Veldkamp vraagt naar de voortgang.

Gérard: Het bestuur hoopt op/na deze avond aanmeldingen voor werkgroepen en/of contactpersonen om daarna aan de slag te gaan met het activiteitenplan. Op een volgende ALV (het bestuur denkt aan twee algemene ledenvergaderingen per jaar) kan dan gerapporteerd worden.

Peter Staal vraagt naar een eventueel buurthuis. Gérard vertelt dat het bestuur de gemeente gevraagd heeft eventueel het pand Schiedamseweg 77 te mogen gebruiken. Inmiddels is ons laten weten dat de gemeente binnen zijn beleidskader heeft besloten dat pand te willen afstoten en het dus niet beschikbaar komt.

Gérard refereert nog aan het voorgenomen Wijktheater door Stg. De Stokerij op 24 en 25 juni (zie ook Nextdoor).

Niets meer aan de orde zijn sluit hij de vergadering en nodig de burens uit nog samen een drankje te nuttigen.